
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 63. posiedzeniu Senatu
w dniu 21 paŸdziernika 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z zarz¹dzeniem ministra finansów w sprawie organizacji urzêdów i izb skarbowych oraz

nadania im statutów od dnia 1 stycznia 2011 r. ulegn¹ likwidacji oœrodki zamiejscowe izb skarbowych,
a dotychczasowi pracownicy tych oœrodków zostan¹ przejêci przez macierzyste izby. W województwie
mazowieckim likwidacja oœrodków zamiejscowych dotyczyæ bêdzie Ciechanowa, Radomia i Siedlec.

W zwi¹zku z powy¿szym proszê o informacjê, jakie przes³anki zdecydowa³y o podjêciu przedmiotowej
decyzji, zarówno jesli chodzi o wzglêdy ekonomiczne, jak i spo³eczne.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




